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Vi viser til tidligere henvendelser i saken og om foreningens understreking av god overflateparkering for 
å dekke kundenes behov for lett tilgjengelige parkeringsplasser. Det er som tidligere understreket en 
forutsetning for at forretningslivet skal lykkes der (som også andre steder i vårt medlemsområde og 
ellers).  
 
Det er med glede vi ser at kommunen anbefaler kantparkering og ber om at det tilbudet optimaliseres 
der hvor det ligger forretninger. 
 
Vi sender f ø med kopi av vår nyest omsetningsutviklingsanalyse for Asker og Bærum. Der viser tallene 
for Stabekk at Stabekkområdet jevnt over har utviklet seg svakere enn Bærum i gjennomsnitt. Og i den 
situasjonen hvor Stabekk nå befinner seg mellom andre handelsområder som har rustet seg sterkt, f. eks. 
Bekkestua og Fornebu, så er det virkelig en god grunn til å tilrettelegge for handelsvirksomhet i 
Bekkestua med god parkering og tilgjengelighet blant annet. Vi har nettopp sett hvordan fjerningen av 
kantparkeringsplassene utenfor gamle Stabekk kino mor foreningens intense protest umiddelbart førte 
til at gode Stabekkforretninger forsvant. 
 
Vennlig hilsen 
Asker og Bærum handels- og servicebedrifters forening 
 
Jan-Fredrik Larsen, styreleder 


